

Verslag Algemeen Bestuur

Datum 13-05-2026
Tijd 9:00 - 10:30
Locatie De StecK (Raadhuisstraat 25, 7001 EX DOETINCHEM)
Voorzitter Mark Boumans

1 Opening en mededelingen

M. Boumans opent de vergadering en heet B. Dijkstra welkom.
A. Stapelkamp en A. Fellingier zijn verhinderd.

2 Presentatie merkverhaal en identiteit Achterhoek Ambassadeurs (N. van de Velde, merkstrategie)

N. van de Velde geeft een toelichting op het merkverhaal voor Achterhoek Ambassadeurs dat in samenwerking met Achterhoek Toerisme is gemaakt. Op 18 mei - voorafgaand aan de Achterhoek Raad - wordt het merk gelanceerd. Hiervoor zijn ook de colleges uitgenodigd.

M. Boumans vraagt naar een eerste indruk.

L. Werger merkt op dat het gebruik van het rode kruis uit de vlag bij het logo een negatief beeld kan oproepen. Waarom wordt niet de oorspronkelijke vlag in het logo gebruikt?

N. van de Velde zegt dat het gebruik van de hele vlag meer spelregels met zich meebrengt; deze moet namelijk voor iedereen vrij te gebruiken zijn.

P. van Domburg is enthousiast over het merkverhaal.

J. van Oostrum moet ook wennen aan de kleur rood, mede omdat de groene kleur van de vlag landelijk bekend is. Hij vraagt of het logo nog een andere kleur kan krijgen.

G. Hofstede vraagt of het lettertype vrij te gebruiken is. Daarnaast vindt zij het belangrijk om herkenbaar te blijven. N. van de Velde geeft aan dat het lettertype is afgekocht en dus niet vrij te gebruiken is. Dat kan wel in de afbeeldingen.

B. Dijkstra vindt het een mooi beeldmerk.

M. Boumans vindt het mooi dat er samenwerking is gezocht met Achterhoek Toerisme. Hij hoopt dat er meer organisaties aanhaken.

I. Rensink geeft aan dat gedurende het jaar de website e.d. wordt aangepast. Het logo is al wel vastgekleefd.

3 VNG congres

I. Rensink zegt dat de activiteiten nu verder zijn uitgewerkt. De promotiefilm die voor de Achterhoek Raad wordt gemaakt, kan ook voor het VNG Congres worden gebruikt (bv. als achtergrond).

P. van Domburg geeft mee dat eventuele goodies die worden meegegeven echt iets blijvends zijn.

J. van Oostrum meldt dat de deelnemers aan het congres met de excursies letterlijk de Achterhoek ingaan. Hij vraagt of er bij de locaties een uiting van de Regio kan worden opgehangen voor de herkenbaarheid.

G. Hofstede vindt het fijn dat 8RHK ambassadeurs meedoet, maar is verbaasd dat de plannen niet bekend zijn bij de projectorganisatie. I. Rensink zegt dat er wel degelijk verbinding is met de projectleider van de gemeente.

Het algemeen bestuur gaat akkoord met het organiseren van activiteiten rondom het VNG congres die onze regio op de kaart zetten. Hiervoor wordt maximaal € 50.000 ingezet uit het voorstel voor het bestemmen van het jaarresultaat voor lobby en marketing, onder voorbehoud van goedkeuring van de jaarrekening door het algemeen bestuur. Mocht de jaarrekening niet worden goedgekeurd, dan wordt € 50.000 uit het investeringsfonds beschikbaar gesteld.

4 Concept Achterhoek Visie: Op weg naar 2050 – Kom maar op!

M. Boumans vraagt de aanwezigen te reageren op de concept visie.

G. Hofstede is positief over het stuk dat voorligt en geeft aan dat de ronde langs de colleges over de visie door I. Rensink zeer op prijs werd gesteld.

B. Dijkstra mist Tech.Land (samenwerking met Duitsland). Dit komt niet terug in de visie.

J. van Oostrum gaat nog met A. Diepeveen in gesprek over water en droogteaanpak/weersextremen binnen 'Ruimte in balans'. Het is nu vooral belangrijk om aan de slag te gaan.

P. van Domburg merkt naar aanleiding van de gezamenlijke verantwoordelijkheid op het gebied van realisatiekracht op dat de uitvoeringskracht binnen de eigen organisatie van Bronckhorst al onder druk staat. De ambitie groot, maar door het gebrek aan realisatiekracht kan er teleurstelling ontstaan.

I. Rensink merkt op dat de werkzaamheden er als het goed is niet bij komen, maar zaken zijn die toch al opgepakt moeten worden door de verschillende organisaties. Samenwerking zou een efficiëncyslag moeten betekenen. Hier wordt samen met de gemeentesecretarissen naar gekeken.

L. Werger vraagt hoe dit landt bij de andere O's en hoe zij een en ander gaan oppakken.

I. Rensink zegt dat de visie goed is ontvangen bij SIKa. Dit is een eerste stap, in de uitvoering moet alles verder worden uitgewerkt.

L. Werger meldt dat het college kritisch is, de term demo-regio geeft het gevoel dat er dingen nog niet af zijn en dat verdere verbetering nodig is.

M. Boumans is blij dat we nu verder kunnen; we hebben een jaar stil gelegen. We moeten nu aan de slag. Hopelijk kan over twee jaar geconstateerd worden dat we de goede dingen hebben gedaan met beperkte middelen. Het is een spannende fase die zich in de praktijk moet gaan uitwijzen.

L. Werger vraagt aandacht voor de grote hoeveelheid nieuwe mensen in de Achterhoek Raad en de colleges. Hoe nemen we hen mee?

M. Boumans zegt dat dit aanstaande maandag al begint bij de Achterhoek Raad. Hij stelt voor om samen te bespreken hoe de colleges het best kunnen worden meegenomen.

I. Rensink wijst in dat kader op de college tweedaagse in november.

Het algemeen bestuur neemt kennis van de conceptvisie 'Op weg naar 2050 Kom maar op!'.

5 Outline Regioplan Achterhoek Nationaal Programma Vitale Regio's (R. Buiting)

R. Buiting geeft een korte toelichting. Er is een uitvraag om verscherping bij diverse gremia neergelegd. Dit is een abstract stuk dat als kapstok dient voor gesprekken met het Rijk. Ook de Visie, het RPA en de merkstrategie worden hiermee verbonden. Op dit moment is nog onvoldoende concreet wat we aan het Rijk gaan vragen. Het is de bedoeling om een aantal thema's/focuspunten kort uit te werken, daarover met het Rijk in gesprek te gaan en concrete vragen aan het Rijk te formuleren. Het gaat op dit moment om de thema's:

- Gezondheid/Zorg (Aanpak Ouderenzorg).
- Uitbreiding Achterhoekse stijl (Achterhoekse identiteit).
- Fijnmazige bereikbaarheid.
- MKB-aanpak (waarde voor BV NL, onderwijs, talent).
- Veiligheid (grensoverschrijdend/ondermijning).
- Aanpak droogte (dit wordt op verzoek van J. van Oostrum aangepast naar Aanpak weersextremen).

G. Hofstede merkt op dat 'Uitbreiding Achterhoekse stijl zonder een goede bereikbaarheid niet mogelijk is. Bereikbaarheid kost bakken met geld en dat is niet beschikbaar. Dit punt moet worden meegenomen in de lobby richting het Rijk.

J. van Oostrum meldt dat Uitbreiding Achterhoekse stijl in het RPA zit.

M. Boumans stelt voor om de volgende keer het Lentefestival op de agenda te zetten.

L. Werger merkt op dat er grote internationale bedrijven in onze regio zitten. Die zijn een belangrijke motor voor onze regio en dat mogen we meer uitventen. Zij roept op om niet alleen het MKB, maar de Economie als geheel bovenaan te zetten.

J. van Oostrum is van mening dat we als Regio de kansen (zoals vanuit defensie) moeten pakken.

B. Dijkstra merkt op dat de regio sterk is in innovatieve oplossingen/crossovers. Daar zijn we samen sterk in. Begin zo concreet mogelijk met kansrijke leads (t.b.v. draagvlak).

M. Boumans constateert dat we vaak het goede gevoel van de Achterhoek richting Den Haag brengen, maar dat we zelden met een vraag komen.

R. Buiting maakt nu een aanscherping en legt dat in juni voor aan de board om te controleren of dat het juiste verhaal is. Daarna wordt samen met diverse experts de uitvoeringsagenda vormgegeven. Voor de zomer komt hij terug met een concreter verhaal.

6 Ontsluiting Slingeland ziekenhuis

Het algemeen bestuur gaat akkoord met het beschikbaar stellen van 1,25 miljoen voor de ontsluiting van het Slingeland ziekenhuis en dit te dekken uit vrijgevallen Regio Deal I middelen die zijn toegevoegd aan het regionaal investeringsfonds.

7 Projecten Regio Deal en gebiedsopgave middelen (provincie)

Het algemeen bestuur neemt kennis van de projecten:

- Toekomstbestendig Bouwen Achterhoek
- Stationsknoop Fase 1 (Noord) - station Doetinchem
- Digitale Mantelzorgconsulent
- TINT Achterhoek

8 Presentatie Tech.Land (B. Roeterdink)

Omwille van de tijd wordt deze presentatie verplaatst naar de volgende vergadering.

9 Verslag van de vergadering van 1 april 2026

Het verslag wordt vastgesteld.



10 Rondvraag en belangrijke data

18 mei Achterhoek Raad

24 juni Lentefestival

6-10 juli Gelderse zomerweek voor Kamerleden:

7 juli middag gepland voor Bereikbaarheid Achterhoek en Stedendriehoek, doorkoppeling station Zutphen

10 juli ochtend voor een grensregio die verbindt en een landschap in transitie. We bezoeken vernieuwende praktijken (nog verder uit te werken)

Optie tweede helft Augustus: werkbezoek Minister Heerma ihkv NPVR als verantwoordelijk minister vanuit BZK.

Er is geen rondvraag.

Vastgesteld d.d. 1 juli 2026

**drs. I Rensink,
Secretaris/directeur**

**mr. M. Boumans MBA MPM,
voorzitter**